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A József Attila Gépipari technikumot 1959-ben fejezte be, ugyanebben 
az évben helyezkedett el a Fıvárosi Felvonójavító Vállalatnál, mint 
gyártástervezı. 
Pár évvel késıbb sikeresen felvételizett a BME Gépészmérnöki Karára, 
melyet levelezı tagozaton 1971-ben fejezett be, illetve szerzett 
gépészmérnöki oklevelet. 
  
A ’70-es évek elején ajánlatot kapott a Hajtómő- és Felvonógyártól, ahol 
elıször gyártmánytervezıként, majd fejlesztési vezetıként 
tevékenykedett. Késıbb – az összevonást követıen – a Ganz MÁVAG 
Felvonógyár termelési fımérnökévé nevezték ki, majd a gyárigazgatói 
feladatokat látta el. Ne felejtsük, ez a gyár ekkor már 7-800 db felvonót 
gyártott évente.  
 
1987-tól egy újabb változtatás következett, a Gép- és Felvonószerelı 
Vállalatnál elıbb fejlesztési osztályvezetı, késıbb a Felvonószerelı 
üzem igazgatója lett.  
 
Az OTIS Felvonó Kft. megalapításában meghatározó szerepet játszott, 
mint fımérnök felelıs volt a teljes termelési tevékenység irányításáért.  
Nagy része volt a társaság fejlıdésében, az új vállalati kultúra 
kialakításában. 
 
1996-tól pályáját a Magyar Felvonógyár ZRt – nél mint igazgató 
folytatta, egészen nyugdíjba vonulásáig, ahol mind a hazai, mind a 
külföldi piacokon sikerült a cégnek biztató eredményeket elérni, azt a 
sok felhalmozott tudást, tapasztalatot, melyet ez a gyár megırzött és 
birtokolt, jól tudták kamatoztatni. 
 
Klem János szakmai munkásságát jól igazolják a felvonóiparban 
betöltött munkakörei, az általa irányított szervezetek sikerei. 



Szólni kell ugyanakkor az ı emberi kapcsolatairól, szociális 
érzékenységérıl is. Sokan bizonyára tudják, hogy a ’60-as években elsı 
osztályú jégkorong játékos volt, ez a sport minden bizonnyal a 
keménység mellett a kitartásra és a szemtıl-szembe való küzdelemre 
tanít. Úgy gondolom Klem Jánosra ez a nyíltság és ıszinteség mindig is 
jellemzı volt. Egy igazi csapatépítı vezetı volt, nem csak megkövetelte 
a magas teljesítményt, de mindig is kiállt a végsıkig munkatársaiért. 
 
Talán ezért is szeretik oly sokan a mai napig ıt, és talán ez az oka, hogy 
napjainkban nagyon sokan aggódnak is egészségéért. 
A  szakember képzésben is jelentıs szerepet játszott. Elsı helyen kell 
említeni a felvonószerelı utánpótlás nevelés terén kifejtett 
tevékenységét: rendszeresen, mint vizsgaelnök ott volt az ifjú 
szakemberek minısítésénél, ahol is segítıkész volt, de a szint alatt 
teljesítıkkel szemben nem elnézı. Hasonlóan segített a PMMF záró 
szakvizsga bizottságában is. Nagyon sok fıiskolásnak segített diploma 
készítésben, mint konzulens, de ı támogatta azokat a kollégákat is, akik 
vállalati szakmai gyakorlatra jöttek a munkahelyekre. 
 
A Magyar Mérnöki Kamarának, illetve az Anyagmozgató-, Emelıgép és 
Felvonó tagozat alapító tagja, és az elsı megválasztott elnökségben is 
tisztségviselıje volt.  
 
Úgyszintén alapításától megválasztott tisztségviselı volt a Magyar 
Felvonó Szövetség elnökségében, ahol munkájával, véleményével 
nagyon sokat segített  a szakma képviselete érdekében dolgozóknak. 
 
Amikor a gratuláció mellett Klem János megkapja a felvonós szakma 
legmagasabb díját, valamennyien azt kívánjuk, hogy még nagyon sokáig 
élvezhesse a szakma és a volt kollégák megbecsülését és barátságát!  
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